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Το «Υπέρπυκνο Σύστημα 
Φύτευσης» της ελιάς και μια 
πρόταση για τους 
παραδοσιακούς ελαιώνες 

 

 

Ανοδικές είναι οι τιμές του ελαιόλαδου, προκαλώντας πονοκεφάλους στους καταναλωτές, 
όχι μόνο στη χώρα μας, αλλά παγκοσμίως, με αποτέλεσμα από βασικό καθημερινό 
διατροφικό προϊόν για τις παραμεσογειακές χώρες, να γίνεται πλέον είδος πολυτελείας. 
Τιμές πώλησης από τον παραγωγό, που ξεκινούν από τα 9,50 ευρώ το λίτρο και φθάνουν 
σχεδόν τα 10,50 για τα «έξτρα» (διπλάσια τιμή παραγωγού, από την περυσινή των 4 έως 5 
ευρώ), «εγγυώνται» ότι η τιμή στον καταναλωτή, θα είναι, στην καλύτερη περίπτωση από 
12,0 ευρώ και γιατί όχι να ξεπεράσει τα 17,0 ευρώ (!) και το χειρότερο, υπάρχουν 
ελαχιστότατες ποσότητες τόσο εγχώρια, όσο και διεθνώς. Μπορούμε ωστόσο να έχουμε 
κόστος ελαιόλαδου στο 1,0 ευρώ το λίτρο;Κι όμως μπορούμε, τονίζει στο ΑΠΕ-
ΜΠΕ  ο  Δρ Αλέξανδρος Παπαχατζής, καθηγητής Δενδροκομίας του Πανεπιστημίου 
Θεσσαλίας, εξηγώντας πως αυτό μπορεί να επιτευχθεί, με την πλήρη εκμηχάνιση που μας 
παρέχει το «Υπέρπυκνο Σύστημα Φύτευσης» της ελιάς, ή όπως διεθνώς λέγεται «Super High 
Density» (SHD). Πρόκειται για ένα σύστημα καλλιέργειας, που έρχεται να αλλάξει τα 
δεδομένα στην καλλιέργεια της ελιάς, που ξέραμε τα τελευταία 3.500 χρόνια. Ήδη, έχει 
σχεδόν 30 χρόνια που ξεκίνησε, αρχικά στην Ισπανία και τα τελευταία περίπου 18 χρόνια, 
στη χώρα μας. 
Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr/ 
 
 

mailto:geotee-l@otenet.gr
https://www.larissanet.gr/2024/01/20/to-yperpykno-systima-fytefsis-tis-elias-kai-mia-protasi-gia-tous-paradosiakous-elaiones/
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Είμαστε πολύ πλούσιοι ή 
απλώς ανίκανοι; 
(Σκέψεις μετά από μια 
επίσκεψη στο φράγμα και το 
ΥΗ εργοστάσιο της 
Μεσοχώρας) 

 
 

Γράφει ο Φάνης Γέμτος, γεωπόνος, ομότιμος καθηγητής του Πανεπιστημίου Θεσσαλίας, 
μέλος της Ε.Δ.Υ.ΘΕ. 
Λίγο πριν από τα Χριστούγεννα είχα την ευκαιρία να επισκεφτώ το φράγμα της Μεσοχώρας 
στον Αχελώο. Οφείλω να ομολογήσω ότι μου προκάλεσε σοκ το θέαμα που αντίκρισα. 
Ένα φράγμα τελειωμένο με τη ροή του ποταμού να πραγματοποιείται (προσωρινά 
υποτίθεται) μέσα από έναν αγωγό παράκαμψης του φράγματος. Δύο μονάδες παραγωγής 
ηλεκτρισμού σε ένα κτίριο 32 μέτρων ύψους βυθισμένο στο έδαφος, συντηρημένες και 
έτοιμες να λειτουργήσουν. Αυτά υπάρχουν εκεί από το 2001 έτοιμα για χρήση και 
αξιοποίηση και μένουν αδρανή από έλλειψη βούλησης του πολιτικού συστήματος της 
χώρας σε συνεργασία με το Συμβούλιο Επικρατείας που, εκτός του ότι καθυστερεί την 
έκδοση των σχετικών αποφάσεων, με μεγάλη ευκολία ακυρώνει αποφάσεις των 
υπουργείων χωρίς να σκέπτεται τις τεράστιες οικονομικές και κοινωνικές συνέπειες. Τα 
έργα μέχρι σήμερα έχουν κοστίσει περίπου 600.000. 000 € σε σημερινές τιμές. Πληρώθηκαν 
από τη ΔΕΗ που τότε ήταν κρατική επομένως από τους Έλληνες φορολογούμενους. 
Ας δούμε συνοπτικά την ιστορία του έργου. …. 

Διαβάστε περισσότερα:  https://www.eleftheria.gr 

 

 

 
Κόκκαλης στις Σπέτσες: Νέα εθνική 
αγροτική πολιτική και τρεις 
νομοθετικές πρωτοβουλίες για τη 
στήριξη του πρωτογενούς τομέα 

 
 

Δύο προτάσεις νόμου και μία τροπολογία για τον αγροτικό τομέα της χώρας παρουσίασε ο 
τομεάρχης Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων και βουλευτής Λάρισας του ΣΥΡΙΖΑ – 
Προοδευτική Συμμαχία κ. Βασίλης Κόκκαλης την πρώτη ημέρα της συνάντησης εργασίας 
της Κοινοβουλευτικής Ομάδας στις Σπέτσες. 
 
Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

  

 

Ομοσπονδία Κτηνοτρόφων 
Θεσσαλίας: Συνοδοιπόροι στην 
προσπάθεια να γίνουν εντατικοί 
έλεγχοι από μεικτά κλιμάκια για 
τη φέτα 

 

https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/354950-%CE%B5%CE%AF%CE%BC%CE%B1%CF%83%CF%84%CE%B5-%CF%80%CE%BF%CE%BB%CF%8D-%CF%80%CE%BB%CE%BF%CF%8D%CF%83%CE%B9%CE%BF%CE%B9-%CE%AE-%CE%B1%CF%80%CE%BB%CF%8E%CF%82-%CE%B1%CE%BD%CE%AF%CE%BA%CE%B1%CE%BD%CE%BF%CE%B9.html
https://www.larissanet.gr/2024/01/21/kokkalis-stis-spetses-nea-ethniki-agrotiki-politiki-kai-treis-nomothetikes-protovoulies-gia-ti-stirixi-tou-protogenous-tomea/
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Σε ανακοίνωση της Ομοσπονδίας κτηνοτροφικών συλλόγων και κτηνοτρόφων περιφέρειας 

Θεσσαλία επισημαίνονται τα εξής: 

«Πληροφορηθήκαμε από τον Τύπο και το Υπουργείο ότι ξεκίνησαν άμεσα έλεγχοι στο 

αιγοπρόβειο γάλα που χρησιμοποιείται για την παρασκευή φέτας. Ήταν κυρίαρχο θέμα κατά 

την πρόσφατη συνάντηση μας στην Ελασσόνα με τον Υπουργό κ. Λευτέρη Αυγενάκη και την 

πολιτική ηγεσία του ΥΠΑΑΤ. Επιμείναμε προς την κατεύθυνση της κατεπείγουσας ανάπτυξης 

δράσεων για την προστασία της φέτας του εμβληματικού προϊόντος που μας κρατάει στο 

επάγγελμα. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

 
 

Λάρισα: «Ώρα» αγροτικών 
κινητοποιήσεων με έξοδο των 
τρακτέρ στον κόμβο 
Πλατυκάμπου 

 

Σε μία από τις χειρότερες χρονιές για τους ανθρώπους του πρωτογενούς τομέα, χαρακτήρα 
«βαρόμετρου» έχει η σημερινή εκκίνηση των αγροτικών κινητοποιήσεων με το ραντεβού 
για την έξοδο των τρακτέρ να δίνεται σε δύο σημεία… 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

 

 

«Πρωτοφανή καθυστέρηση 
έκδοσης πορισμάτων εκτίμησης 
και πληρωμών από τον ΕΛΓΑ» 
καταγγέλλει ο Κόκκαλης 

 

 

Άνευ προηγουμένου καθυστερήσεις στην έκδοση πορισμάτων για εκτίμηση ζημιών και 
πληρωμών από τον ΕΛΓΑ, καταγγέλλει ο τομεάρχης Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων και 
βουλευτής Λάρισας του ΣΥΡΙΖΑ – Προοδευτική Συμμαχία κ. Βασίλης Κόκκαλης, με ερώτησή 
του προς τον αρμόδιο υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ. Λευτέρη Αυγενάκη. 

 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

https://www.larissanet.gr/2024/01/23/omospondia-ktinotrofon-thessalias-synodoiporoi-stin-prospatheia-na-ginoun-entatikoi-elenchoi-apo-meikta-klimakia-gia-ti-feta/
https://www.larissanet.gr/2024/01/24/larisa-ora-agrotikon-kinitopoiiseon-me-exodo-ton-trakter-ston-komvo-platykampou/
https://www.larissanet.gr/2024/01/24/protofani-kathysterisi-ekdosis-porismaton-ektimisis-kai-pliromon-apo-ton-elga-katangellei-o-kokkalis/
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Με απόφαση Αυγενάκη 
ορίσθηκε το νέο ΔΣ του ΟΠΕΚΕΠΕ 
– Αντιπρόεδρος ο Λαρισαίος Γ. 
Κουρδής 
 
 

Με απόφαση του υπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρη 

Αυγενάκη (ΦΕΚ  43/23-1-2024), ορίζονται τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου (Δ.Σ.) του 

Οργανισμού Πληρωμών και Ελέγχου Κοινοτικών Ενισχύσεων Προσανατολισμού και 

Εγγυήσεων (Ο.Π.Ε.Κ.Ε.Π.Ε.) – Ν.Π.Ι.Δ., ως εξής: 

α) Τον Κυριάκο Μπαμπασίδη του Αριστείδη, Δικηγόρο, πτυχιούχο της Νομικής Σχολής του 

Δημοκρίτειου Πανεπιστημίου Θράκης, καταγόμενο από την Κομοτηνή, ως Πρόεδρο. 

β) Τον Ελευθέριο Ζερβό του Γεωργίου, Τραπεζικό, πτυχιούχο του Τεχνολογικού 

Εκπαιδευτικού Ιδρύματος Κρήτης, κάτοχο μεταπτυχιακού διπλώματος στη Διοίκηση 

Επιχειρήσεων του Πανεπιστημίου Λευκωσίας Κύπρου, καταγόμενο από το Ηράκλειο, 

προσωρινά, ως Αντιπρόεδρο. 

γ) Τον Ιωάννη Κουρδή του Ευσταθίου, Πολιτικό Μηχανικό, πτυχιούχο της Πολυτεχνικής 

Σχολής του Δημοκρίτειου Πανεπιστημίου Θράκης, καταγόμενο από τη Λάρισα, προσωρινά, 

ως Αντιπρόεδρο…….. 

 

Διαβάστε περισσότερα https://www.larissanet.gr 

 

 

Χρ. Αθανασιάδης: Τοποθέτησαν 2 
αντιπροέδρους στον ΟΠΕΚΕΠΕ με 
εμπειρία στα αθλητικά και όχι στα 
αγροτικά! 

 

Σε δηλώσεις του, μετά την απόφαση του υπ. Αγροτικής Ανάπτυξης, Λευτέρη Αυγενάκη, για 
τον ορισμό του νέου Δ.Σ. του ΟΠΕΚΕΠΕ, ο πρόεδρος της Προοδευτικής Αγροτικής Κίνησης 
(ΠΑΚ) Θεσσαλίας κ. Χρήστος Αθανασιάδης, ανέφερε τα εξής: 
«Τελικά δεν υπάρχει «γιατρειά» στον ΟΠΕΚΕΠΕ, αφού με τη χθεσινή απόφαση του 
κ. Λευτέρη Αυγενάκη, ορίζονται δύο αντιπρόεδροι στον πολύπαθο Οργανισμό, οι οποίοι 
δυστυχώς δεν έχουν καμία εμπειρία από αγροτικά θέματα αλλά απεναντίας έχουν αξιόλογη 
εμπειρία σε αθλητικά θέματα, αφού και οι δύο είναι νυν πρόεδροι των Εθνικών Αθλητικών 
Κέντρων (ΕΑΚ) Ηρακλείου ο Ελευθέριος Ζερβός και Λάρισας ο Ιωάννης Κουρδής. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

https://www.larissanet.gr/2024/01/24/me-apofasi-avgenaki-oristhike-to-neo-ds-tou-opekepe-antiproedros-o-larisaios-g-kourdis/
https://www.larissanet.gr/2024/01/25/chr-athanasiadis-topothetisan-2-antiproedrous-ston-opekepe-me-empeiria-sta-athlitika-kai-ochi-sta-agrotika/
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Ξεκίνησαν έλεγχοι στο 
αιγοπρόβειο γάλα για φαινόμενα 
νοθείας της φέτας – «Να μπει το 
μαχαίρι στο κόκκαλο», ζητούν οι 
κτηνοτρόφοι 

 
Υπέρ των ελέγχων στο αιγοπρόβειο γάλα, οι οποίοι ξεκίνησαν πριν από δέκα ημέρες από 

μικτά κλιμάκια, τάσσονται οι κτηνοτρόφοι της χώρας, καθώς πρόκειται για ένα πάγιο αίτημά 

τους προκειμένου να εντοπίζονται περιπτώσεις νοθείας στη φέτα.  

 

Διαβάστε περισσότερα https://www.larissanet.gr 

 

 

 

Την άνοιξη οι αυτοψίες σε 
δενδρώδεις καλλιέργειες 
*ΔΗΛΩΣΕ Ο ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΟΣ ΤΟΥ 
ΕΛΓΑ ΛΑΡΙΣΑΣ ΣΤΟΝ ΔΗΜΑΡΧΟ 
ΤΕΜΠΩΝ *ΤΕΛΗ ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 
ΤΑ ΠΟΡΙΣΜΑΤΑ ΖΗΜΙΑΣ ΑΠΟ 
ΠΑΓΕΤΟ 
 

Ο δήμαρχος Τεμπών, Γιώργος Μανώλης, επισκέφτηκε το Υποκατάστημα του ΕΛΓΑ στη 

Λάρισα με σκοπό να ενημερωθεί από τον προϊστάμενο κ. Σπύρο Σπυρόπουλο για την 

πορεία της έκδοσης και κοινοποίησης των πορισμάτων αναφορικά με τις ζημιές του 2023, 

στον Δήμο Τεμπών. 

Παγετοί και άλλα ακραία καιρικά φαινόμενα, έπληξαν παραγωγές πέρυσι, με αποτέλεσμα 

οι αγρότες και οι οικογένειές τους να αντιμετωπίζουν εκτεταμένη απώλεια εισοδήματος. 

 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr/ 

 

Μια εναλλακτική πρόταση για 
την ελαχιστοποίηση των 
επιπτώσεων μιας πιθανής 
μελλοντικής πλημμύρας στη 
Θεσσαλία 
 

Γράφει ο Μαργαρίτης Τούλιος, γεωπόνος, Εδαφολόγος πρ. Ερευνητής του ΕΘΙΑΓΕ ΙΧΤΕΛ 

Ινστιτούτο Βιομηχανικών και Κτηνοτροφικών Φυτών ΕΛΓΟ ΔΗΜΗΤΡΑ 

https://www.larissanet.gr/2024/01/25/xekinisan-elenchoi-sto-aigoproveio-gala-gia-fainomena-notheias-tis-fetas-na-bei-to-machairi-sto-kokkalo-zitoun-oi-ktinotrofoi/
https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/354799-%CF%84%CE%B7%CE%BD-%CE%AC%CE%BD%CE%BF%CE%B9%CE%BE%CE%B7-%CE%BF%CE%B9-%CE%B1%CF%85%CF%84%CE%BF%CF%88%CE%AF%CE%B5%CF%82-%CF%83%CE%B5-%CE%B4%CE%B5%CE%BD%CE%B4%CF%81%CF%8E%CE%B4%CE%B5%CE%B9%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CE%BB%CE%BB%CE%B9%CE%AD%CF%81%CE%B3%CE%B5%CE%B9%CE%B5%CF%82.html


6 
 

Όπως είναι γνωστόν ο ΕΛΓΟ ΔΗΜΗΤΡΑ, πρ. ΕΘΙΑΓΕ ΙΧΤΕΛ έχει εκπονήσει τον Εδαφολογικό 

Χάρτη της χώρας στο πλαίσιο του οποίου εκδόθηκε προ 25ετίας και η Εδαφολογική μελέτη 

και ο Εδαφολογικός χάρτης της επαρχίας Φαρσάλων της ΠΕ ν. Λάρισας. 

Από τα δεδομένα της ερευνητικής αυτής εργασίας προκύπτει ότι στη Λεκάνη Απορροής του 

Ενιπέα ποταμού συνέβησαν σημαντικές αλλαγές κατά την τελευταία γεωλογική περίοδο 

του πλειόκαινου πλειστόκαινου οι οποίες είχαν αποτέλεσμα την αναστροφή της ροής του 

ποταμού προς τη σημερινή του κατεύθυνση, ήτοι προς τον Πηνειό. Πιθανολογείται ότι κατά 

την προηγούμενη τεταρτογενή περίοδο ο Ενιπέας είχε κατεύθυνση προς τα Ανατολικά 

Νοτιοανατολικά εκβάλλοντας προς τη θάλασσα βόρεια της πόλης του Αλμυρού. 

 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr 

 

 

 

Μια ανώνυμη εταιρεία στην 
υπηρεσία της Διαχείρισης Υδάτος 
Θεσσαλίας 
 

Γράφουν οι Κώστας Γκούμας - Τάσος Μπαρμπούτης 

Γκούμας Κώστας, γεωπόνος, πρ. δ/ντής Εγγείων Βελτιώσεων, πρ. πρόεδρος 

ΓΕΩΤΕΕ/Κεντρικής Ελλάδας, μέλος Ε.Δ.Υ.ΘΕ. 

Μπαρμπούτης Τάσος, πολιτικός μηχανικός, μέλος Δ.Σ. ΕΘΕΜ, πρ. γραμματέας ΤΕΕ/ΚΔΘ, 

μέλος Ε.Δ.Υ.ΘΕ. 

Τους τελευταίους μήνες υπήρξαν επανειλημμένες ανακοινώσεις και δημοσιεύματα πως η 

Κυβέρνηση σχεδιάζει τη δημιουργία «Φορέα Διαχείρισης Υδάτων» (Φ.Δ.Υ.) Θεσσαλίας, 

χωρίς, όμως, να έχουν δοθεί επίσημα στοιχεία για τον χαρακτήρα και τους στόχους αυτού 

του Οργανισμού. 

Με την ευκαιρία της πρόσφατης σύσκεψης κυβερνητικού κλιμακίου πριν δέκα ημέρες στην 

Καρδίτσα, ο υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας (ΥΠΕΝ) κ. Θ. Σκυλακάκης ανακοίνωσε 

πως ο ΦΔΥ θα είναι Ανώνυμη Εταιρεία με την επωνυμία Οργανισμός Διαχείρισης Υδάτων 

Θεσσαλίας (Ο.Δ.Υ.Θ.), στον οποίο θα υπαχθούν όλοι οι Οργανισμοί Εγγείων Βελτιώσεων 

(Τ.Ο.Ε.Β.) της περιοχής. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr 

 

https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/354984-%CE%BC%CE%B9%CE%B1-%CE%B5%CE%BD%CE%B1%CE%BB%CE%BB%CE%B1%CE%BA%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AE-%CF%80%CF%81%CF%8C%CF%84%CE%B1%CF%83%CE%B7-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%B7%CE%BD-%CE%B5%CE%BB%CE%B1%CF%87%CE%B9%CF%83%CF%84%CE%BF%CF%80%CE%BF%CE%AF%CE%B7%CF%83%CE%B7-%CF%84%CF%89%CE%BD-%CE%B5%CF%80%CE%B9%CF%80%CF%84%CF%8E%CF%83%CE%B5%CF%89%CE%BD-%CE%BC%CE%B9%CE%B1%CF%82-%CF%80%CE%B9%CE%B8%CE%B1%CE%BD%CE%AE%CF%82-%CE%BC%CE%B5%CE%BB%CE%BB%CE%BF%CE%BD%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AE%CF%82-%CF%80%CE%BB%CE%B7%CE%BC%CE%BC%CF%8D%CF%81%CE%B1%CF%82-%CF%83%CF%84%CE%B7-%CE%B8%CE%B5%CF%83%CF%83%CE%B1%CE%BB%CE%AF%CE%B1.html
https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/354982-%CE%BC%CE%B9%CE%B1-%CE%B1%CE%BD%CF%8E%CE%BD%CF%85%CE%BC%CE%B7-%CE%B5%CF%84%CE%B1%CE%B9%CF%81%CE%B5%CE%AF%CE%B1-%CF%83%CF%84%CE%B7%CE%BD-%CF%85%CF%80%CE%B7%CF%81%CE%B5%CF%83%CE%AF%CE%B1-%CF%84%CE%B7%CF%82-%CE%B4%CE%B9%CE%B1%CF%87%CE%B5%CE%AF%CF%81%CE%B9%CF%83%CE%B7%CF%82-%CF%85%CE%B4%CE%AC%CF%84%CE%BF%CF%82-%CE%B8%CE%B5%CF%83%CF%83%CE%B1%CE%BB%CE%AF%CE%B1%CF%82.html
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Μπορούμε να αισιοδοξούμε για 
την εξέλιξη του κλίματος μετά την 
COP28; 
 

Γράφει ο Χρ. Τσαντήλας* 

Γεωπόνος, δρ. Εδαφολογίας, πρ. διευθυντής Ινστιτούτου Βιομηχανικών και 

Κτηνοτροφικών Φυτών του ΕΛΓΟ ΔΗΜΗΤΡΑ 

 

Στις 12/12/23 ολοκληρώθηκε η διάσκεψη του ΟΗΕ για το κλίμα που πραγματοποιήθηκε 

αυτήν τη φορά στο Dubai (COP28). Μετά από έντονες αντιπαραθέσεις κατέληξαν σε μια 

συμφωνία, τα κύρια σημεία της οποίας μπορούν να συνοψιστούν στα παρακάτω: 

Οι χώρες συμφώνησαν σε ένα αμφιλεγόμενο κείμενο που απλώς ενθαρρύνει τις χώρες να 

σταματήσουν σταδιακά την κατανάλωση ορυκτών καυσίμων και να αυξήσουν γρήγορα τις 

Ανανεώσιμες Πηγές Ενέργειας, χωρίς, όμως, να αναλαμβάνονται συγκεκριμένες 

δεσμεύσεις. 

Οι χώρες που αντιμετωπίζουν τον κίνδυνο από την αύξηση της θερμοκρασίας της θάλασσας 

χαρακτήρισαν τη συμφωνία ως κάποια βελτίωση, αλλά με πάρα πολλά κενά. 

 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr 

 

Αυγενάκης: Διάλογος ναι, αλλά 
σε ρεαλιστική βάση και με 
ειλικρίνεια – Γνωρίζουμε τους 
υποκινητές των κινητοποιήσεων 
 

  
Σε ανακοίνωση του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων επισημαίνονται τα 
εξής: 

««Ο διάλογος ποτέ δεν ζημιώνει. Συζητάμε με όλους σε όλη την Ελλάδα, αλλά σε 
ρεαλιστική βάση και με ειλικρίνεια», τόνισε ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Τροφίμων Λευτέρης Αυγενάκης σε συνέντευξή του στην εκπομπή «Καλημέρα» του Γιώργου 
Αυτιά στον ΣΚΑΙ, όταν ρωτήθηκε για πιθανές αγροτικές κινητοποιήσεις στη χώρα μας. 

Διαβάστε περισσότερα: :  https://www.larissanet.gr 

 

https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/354983-%CE%BC%CF%80%CE%BF%CF%81%CE%BF%CF%8D%CE%BC%CE%B5-%CE%BD%CE%B1-%CE%B1%CE%B9%CF%83%CE%B9%CE%BF%CE%B4%CE%BF%CE%BE%CE%BF%CF%8D%CE%BC%CE%B5-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%B7%CE%BD-%CE%B5%CE%BE%CE%AD%CE%BB%CE%B9%CE%BE%CE%B7-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CE%BA%CE%BB%CE%AF%CE%BC%CE%B1%CF%84%CE%BF%CF%82-%CE%BC%CE%B5%CF%84%CE%AC-%CF%84%CE%B7%CE%BD-cop28.html
https://www.larissanet.gr/2024/01/21/avgenakis-dialogos-nai-alla-se-realistiki-vasi-kai-me-eilikrineia-gnorizoume-tous-ypokinites-ton-kinitopoiiseon/
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Δώδεκα συνεταιρισμοί στηρίζουν 
τις κινητοποιήσεις 
*ΚΡΑΥΓΗ ΑΓΩΝΙΑΣ ΓΙΑ ΤΑ 
ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ – ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ 
ΤΥΠΟΥ ΧΘΕΣ ΣΤΗ ΝΙΚΑΙΑ 
 

Τη στήριξη δώδεκα αγροτικών συλλόγων θα έχουν οι προγραμματισμένες για σήμερα 

κινητοποιήσεις των αγροτών στην περιοχή του Πλατυκάμπου, καθώς όλοι κατανοούν τα 

τεράστια προβλήματα επιβίωσης που αντιμετωπίζουν οι πλημμυροπαθείς. Χθες μάλιστα 

σχετικά με την απόφαση στήριξης των κινητοποιήσεων παρατέθηκε συνέντευξη Τύπου στο 

Δημαρχείο της Νίκαιας κατά τη διάρκεια της οποίας μάλιστα αναφέρθηκαν και τα 

γενικότερα προβλήματα που αντιμετωπίζει ο αγροτικός κόσμος. 

 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr/ 

 

 

Ρεύμα: Ευνοϊκή ρύθμιση για τους 
αγρότες της Θεσσαλίας - Πότε θα 
ανακοινωθεί 
 

Η ευνοϊκή ρύθμιση για το ρεύμα των αγροτών στη Θεσσαλία, που επλήγησαν από τις 

πλημμύρες τον Σεπτέμβριο του 2023, έχει ανακοινωθεί από την κυβέρνηση και ψηφίζεται 

εντός των επόμενων ημερών. 

Συγκεκριμένα, για τις οφειλές ηλεκτρικής ενέργειες στις πληγείσες περιοχές προβλέπει τα 

εξής: 

Για τα έτη 2024 και 2025 αναστέλλεται η είσπραξη των απλήρωτων οφειλών των πληγέντων 

από τις πλημμύρες Σεπτεμβρίου 2023 καταναλωτών ηλεκτρικής ενέργειας με παροχή 

αγροτικής χρήσης, που αφορούν καταναλώσεις μέχρι και την 30η Σεπτεμβρίου 2023. 

 

Διαβάστε περισσότερα: https://kosmoslarissa.gr 

 

Δεκάδες τρακτέρ ενισχύουν το 
μπλόκο στον Πλατύκαμπο 
(βίντεο) 
 

https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/355065-%CE%B4%CF%8E%CE%B4%CE%B5%CE%BA%CE%B1-%CF%83%CF%85%CE%BD%CE%B5%CF%84%CE%B1%CE%B9%CF%81%CE%B9%CF%83%CE%BC%CE%BF%CE%AF-%CF%83%CF%84%CE%B7%CF%81%CE%AF%CE%B6%CE%BF%CF%85%CE%BD-%CF%84%CE%B9%CF%82-%CE%BA%CE%B9%CE%BD%CE%B7%CF%84%CE%BF%CF%80%CE%BF%CE%B9%CE%AE%CF%83%CE%B5%CE%B9%CF%82.html
https://kosmoslarissa.gr/blog/%CF%81%CE%B5%CF%85%CE%BC%CE%B1-%CE%B5%CF%85%CE%BD%CE%BF%CE%B9%CE%BA%CE%B7-%CF%81%CF%85%CE%B8%CE%BC%CE%B9%CF%83%CE%B7-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%BF%CF%85%CF%82-%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B5%CF%82-%CF%84%CE%B7%CF%82-%CE%B8%CE%B5%CF%83%CF%83%CE%B1%CE%BB%CE%B9%CE%B1%CF%82-%CF%80%CE%BF%CF%84%CE%B5-%CE%B8%CE%B1-%CE%B1%CE%BD%CE%B1%CE%BA%CE%BF%CE%B9%CE%BD%CF%89%CE%B8%CE%B5%CE%B9


9 
 

Δεκάδες τρακτέρ από τις επαρχίες Τυρνάβου, Ελασσόνας και Φαλάνης κατέφθασαν στον 

κόμβο του Πλατύκαμπου για να ενισχύσουν περαιτέρω το μπλόκο που έχει στηθεί εκεί 

νωρίτερα από αγρότες της Λάρισας. 

Σε δήλωσή του ο Στέλιος Τσικριτσής, πρόεδρος του Αγροτικού Συλλόγου Τυρνάβου και 

δήμαρχος της πόλης με τη «Λαϊκή Συσπείρωση» σημειώνει ότι τα προβλήματα των 

βιοπαλαιστών αγροτών είναι το υψηλό κόστος παραγωγής και οι χαμηλές τιμές των 

προϊόντων. 

 

Διαβάστε περισσότερα https://kosmoslarissa.gr 

 

Κόκκαλης: Αδικαιολόγητες οι 
αυξήσεις τιμών λιπασμάτων στην 
Ελλάδα σε σχέση με την 
πλειοψηφία των κρατών – μελών 
της Ε.Ε. 
 

Τις αδικαιολόγητες αυξήσεις στις τιμές των λιπασμάτων στη χώρα μας σε σχέση με την 

πλειοψηφία των κρατών – μελών της Ευρωπαϊκής Ένωσης φέρνει στη Βουλή ο τομεάρχης 

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων και βουλευτής Λάρισας του ΣΥΡΙΖΑ – Προοδευτική 

Συμμαχία κ. Βασίλης Κόκκαλης, με ερώτησή του προς τους συναρμόδιους υπουργούς 

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ. Λευτέρη Αυγενάκη και Οικονομικών κ. Κωστή 

Χατζηδάκη. 

 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.onlarissa.gr 

 

 

Χορός, κοπή πίτας και τιμητική 
βραδιά για τους πρώην 
προέδρους του Γεωπονικού 
Συλλόγου Λάρισας 
 

Από τον Γεωπονικό Σύλλογο Ν. Λάρισας ανακοινώνεται ότι ο ετήσιος χορός του Συλλόγου 

και η κοπή της πρωτοχρονιάτικης πίτας θα πραγματοποιηθούν την Παρασκευή 26 

Ιανουαρίου 2024 στον “Μύλο 1927” στις 10:00μ.μ. Στην φετινή εκδήλωση του συλλόγου, 

που μετρά πολλά χρόνια δράσης & προσφοράς, θα τιμηθούν οι διατελέσαντες πρόεδροι 

αυτού για την συνεπή & πολύχρονη συνεισφορά τους. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.onlarissa.gr 

 

 

https://kosmoslarissa.gr/blog/%CE%B4%CE%B5%CE%BA%CE%B1%CE%B4%CE%B5%CF%82-%CF%84%CF%81%CE%B1%CE%BA%CF%84%CE%B5%CF%81-%CE%B5%CE%BD%CE%B9%CF%83%CF%87%CF%85%CE%BF%CF%85%CE%BD-%CF%84%CE%BF-%CE%BC%CF%80%CE%BB%CE%BF%CE%BA%CE%BF-%CF%83%CF%84%CE%BF%CE%BD-%CF%80%CE%BB%CE%B1%CF%84%CF%85%CE%BA%CE%B1%CE%BC%CF%80%CE%BF-%CE%B2%CE%B9%CE%BD%CF%84%CE%B5%CE%BF
https://www.onlarissa.gr/2024/01/25/kokkalis-adikaiologites-oi-afxiseis-timon-lipasmaton-stin-ellada-se-schesi-me-tin-pleiopsifia-ton-kraton-melon-tis-ee/
https://www.onlarissa.gr/2024/01/25/choros-kopi-pitas-kai-timitiki-vradia-gia-tous-proin-proedrous-tou-geoponikou-syllogou-larisas/
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Στους δρόμους τα τρακτέρ στη 
Θεσσαλία - Κλιμακώνουν οι 
αγρότες (βίντεο) 
 

Στους δρόμους με τα τρακτέρ τους, βγήκαν οι αγρότες της Θεσσαλίας που διεκδικούν 

άμεσα λύσεις στα προβλήματα τους τα οποία έχουν ενταθεί μετά τις καταστροφικές 

πλημμύρες στον κάμπο. 

Στο στήσιμο μπλόκων και στην πραγματοποίηση συγκεντρώσεων και κινητοποιήσεων με τα 

τρακτέρ τους προχώρησαν αγρότες από τη Θεσσαλία, τη Στερεά Ελλάδα, την Κεντρική και 

Δυτική Μακεδονία, την Πελοπόννησο, τη Δυτική Ελλάδα, την Ήπειρο, την Κρήτη. 

Διαβάστε περισσότερα: https://trikalaenimerosi.gr 

 

Περιφέρεια Θεσσαλίας: Οι 
εργασίες εντός του Κραυσίδωνα 
εκτελούνται κατόπιν άδειας του 
Δασαρχείου 
 

Κατόπιν άδειας από το Δασαρχείο εκτελούνται οι εργασίες στην κοίτη του Κραυσίδωνα και 

για τις εργασίες αυτές, μεταξύ αυτών η κοπή και η απομάκρυνση δέντρων δε χρειάζεται 

περιβαλλοντική αδειοδότηση. Αυτό επισημαίνεται σε δελτίο Τύπου, που εκδόθηκε από την 

Περιφέρεια Θεσσαλίας, με αφορμή τη διαμαρτυρία φορέων και κατοίκων της περιοχής, 

που ζητούν να μην κοπούν υγιή δέντρα εντός του ποταμού. 

Διαβάστε περισσότερα: https://magnesianews.gr 

 

 ΜΕ ΜΕΓΑΛΗ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΤΟ 1Ο 
ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ 
ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΟΤΗΤΑΣ ΣΤΗΝ 
ΠΟΛΗ ΤΗΣ ΛΑΜΙΑΣ - ΑΠΕΙΛΕΣ ΚΑΙ 
ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΓΡΟΤΕΣ 
 

Οι προκλήσεις, οι απειλές αλλά και οι ευκαιρίες που παρουσιάζονται για τον αγροτικό 

κόσμο της Φθιώτιδας και το μέλλον της ελληνικής γεωργίας σε έναν κόσμο που αλλάζει με 

ραγδαίους ρυθμούς μεταβάλλοντας ολοταχώς τις συνθήκες παραγωγής και διάθεσης των 

https://trikalaenimerosi.gr/blog/%CF%83%CF%84%CE%BF%CF%85%CF%82-%CE%B4%CF%81%CE%BF%CE%BC%CE%BF%CF%85%CF%82-%CF%84%CE%B1-%CF%84%CF%81%CE%B1%CE%BA%CF%84%CE%B5%CF%81-%CF%83%CF%84%CE%B7-%CE%B8%CE%B5%CF%83%CF%83%CE%B1%CE%BB%CE%B9%CE%B1-%CE%BA%CE%BB%CE%B9%CE%BC%CE%B1%CE%BA%CF%89%CE%BD%CE%BF%CF%85%CE%BD-%CE%BF%CE%B9-%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B5%CF%82-%CE%B2%CE%B9%CE%BD%CF%84%CE%B5%CE%BF
https://magnesianews.gr/volos/perifereia-thessalias-oi-ergasies-entos-toy-kraysidona-ekteloyntai-katopin-adeias-toy-dasarcheioy.html
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προϊόντων, αναλύθηκαν διεξοδικά στο 1ο Συνέδριο Αγροτικής Επιχειρηματικότητας που 

πραγματοποιήθηκε την Κυριακή 21 Ιανουαρίου 2024 στην πόλη της Λαμίας.   

Με θέμα «Ο πλούτος της Φθιωτικής γης σε πρώτο πλάνο για ένα βιώσιμο μέλλον», το 

συνέδριο διοργάνωσε το Επιμελητήριο Φθιώτιδας με σκοπό την ανάδειξη των ζητημάτων 

που απασχολούν τον πρωτογενή τομέα καθώς και τις ευκαιρίες και τις δυνατότητες που 

παρουσιάζονται στη νέα Προγραμματική Περίοδο για την κοινωνική, οικονομική και 

περιβαλλοντική ανάπτυξη της ευρύτερης περιοχής της Στερεάς Ελλάδας. 

Το συνέδριο τελούσε υπό την αιγίδα του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

και είχε την υποστήριξη της Ιεράς Μητροπόλεως Φθιώτιδας. 

Διαβάστε περισσότερα: https://lamiakos-typos.gr 

 

Βγαίνουν τρακτέρ στην Κεντρική 
Πλατεία της Λάρισας 
 

Αποφασισμένοι να αναδείξουν τα προβλήματά τους και να πάρουν με το μέρος τους την 

κοινωνία στον αγώνα για διεκδίκηση λύσεων στα οξυμένα προβλήματά τους εμφανίστηκαν 

σήμερα οι αγρότες που συγκεντρώθηκαν στο Πνευματικό Κέντρο Νίκαιας 

ανταποκρινόμενοι σε κάλεσμα για συμμετοχή σε σύσκεψη με θέμα την πραγματοποίηση 

δυναμικών κινητοποιήσεων. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

Εξόφληση αποζημιώσεων 2022 
ΣΕ ΑΓΡΟΤΕΣ, ΑΠΟ ΤΟΝ ΕΛΓΑ 
 

Καταβάλλονται σήμερα σε 3.436 παραγωγούς 4,7 εκατ. ευρώ από τον ΕΛΓΑ για την 

εξόφληση αποζημιώσεων έτους 2022. 

Οι αποζημιώσεις αφορούν ζημίες στη φυτική παραγωγή και απώλειες ζωικού κεφαλαίου, οι 

οποίες προκλήθηκαν εντός του έτους 2022. 

Με την πληρωμή αυτήν ολοκληρώνονται ουσιαστικά οι υποχρεώσεις του ΕΛΓΑ για την 

εξόφληση των αποζημιώσεων για το έτος 2022. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr 

 

https://lamiakos-typos.gr/topika-eidiseis/me-megali-symmetohi-1o-synedrio-agrotikis-epiheirimatikotitas-sti-poli-tis-lamias
https://www.larissanet.gr/2024/01/26/vgainoun-trakter-stin-kentriki-plateia-tis-larisas/
https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/355211-%CE%B5%CE%BE%CF%8C%CF%86%CE%BB%CE%B7%CF%83%CE%B7-%CE%B1%CF%80%CE%BF%CE%B6%CE%B7%CE%BC%CE%B9%CF%8E%CF%83%CE%B5%CF%89%CE%BD-2022.html

